

**SUPERIOR COURT  
(Class Action)**

CANADA  
PROVINCE OF QUÉBEC  
DISTRICT OF MONTREAL

N°: 500-06-000785-168

DATE: November 17, 2022

---

**BY: THE HONOURABLE SUZANNE COURCHESNE, J.S.C.**

---

**PIERRE DEROME**  
Plaintiff

v.

**THE STARS GROUP INC.**

and

**DAVID BAAZOV**

and

**DANIEL Y. SEBAG**

and

**DIVYESH GADHIA**

and

**HARLAN W. GOODSON**

and

**WESLEY K. CLARK**

Defendants

and

**LE FONDS D'AIDE AUX ACTIONS COLLECTIVES**

Mis en cause

---

**ORDER TO EFFECT A DISTRIBUTION**

---

[1] **CONSIDÉRANT** la requête pour distribution et l'affidavit de l'administrateur, Paul Battaglia, joint à ladite requête :

[1] **CONSIDERING** the Motion to Effect a Distribution and the Affidavit of the Administrator, Paul Battaglia, appended thereto:

**CETTE COUR ORDONNE COMME  
SUIT :**

[2] **QUE** les sommes du règlement soient distribuées entre les Membres de la Classe et aux montants énumérés à la Pièce A de l'affidavit de Paul Battaglia au soutien;

[3] **LA COUR** prend acte des dépenses payées telles que mentionnées à l'affidavit de Paul Battaglia et énumérées à la Pièce PB-1 au soutien, et **ORDONNE** à l'administrateur de payer toutes sommes restantes telles que définies dans ledit affidavit;

[4] **LE TOUT** sans frais de justice.

**THIS COURT ORDERS AS  
FOLLOWS:**

[2] **THAT** a distribution of settlement proceeds shall be effected to the Class Members and in the amounts listed in Exhibit A to the Affidavit of Paul Battaglia;

[3] **THIS COURT** prays act of the expenses paid as set forth in the Affidavit of Paul Battaglia and as referenced in Exhibit PB-1, appended thereto, and **ORDERS** the Administrator to pay all remaining sums outlined therein;

[4] **THE WHOLE** without costs.

---

**SUZANNE COURCHESNE, J.S.C.**